





诺尔诺 James Boyd Noel

James Boyd Noel 1899—1925 美国人，基督教长老会传教士。1911年回国，1913年在烟台山东大学医学部担任英文助教。1919年回国，任山东烟台教会医院主任。1920年回国，任北京协和医学院教授。1921年回国，任北京协和医学院教授。1922年回国，任北京协和医学院教授。1923年回国，任北京协和医学院教授。1924年回国，任北京协和医学院教授。1925年回国，任北京协和医学院教授。

Wide intellectual quality, Bosch the once for our school motto, so named after wide wisdom. Wide wisdom in that year renamed province court street, is an important cultural center area of jinan before liberation, at present, the lack of landmark buildings, this position, named after the wide intellectual hope architectural community as wide center of hospital street sign, historical influence to expand the hospital, improve visibility and reputation of hospital to heal the wounded and rescue the dying, serving the public.



诺尔诺 James Boyd Noel

James Boyd Noel 1899—1925 美国人，基督教长老会传教士。1911年回国，1913年在烟台山东大学医学部担任英文助教。1919年回国，任山东烟台教会医院主任。1920年回国，任北京协和医学院教授。1921年回国，任北京协和医学院教授。1922年回国，任北京协和医学院教授。1923年回国，任北京协和医学院教授。1924年回国，任北京协和医学院教授。1925年回国，任北京协和医学院教授。

Wide intellectual quality, Bosch the once for our school motto, so named after wide wisdom. Wide wisdom in that year renamed province court street, is an important cultural center area of jinan before liberation, at present, the lack of landmark buildings, this position, named after the wide intellectual hope architectural community as wide center of hospital street sign, historical influence to expand the hospital, improve visibility and reputation of hospital to heal the wounded and rescue the dying, serving the public.



于震 Yu Zhen

于震 1891—1949 山东烟台人，著名细胞学家、细胞学专家、教授。1911年入北京协和医学院细胞学系任助教。1919年任北京协和医学院细胞学系助教。1920年任北京协和医学院细胞学系助教。1921年任北京协和医学院细胞学系助教。1922年任北京协和医学院细胞学系助教。1923年任北京协和医学院细胞学系助教。1924年任北京协和医学院细胞学系助教。1925年任北京协和医学院细胞学系助教。

Wide intellectual quality, Bosch the once for our school motto, so named after wide wisdom. Wide wisdom in that year renamed province court street, is an important cultural center area of jinan before liberation, at present, the lack of landmark buildings, this position, named after the wide intellectual hope architectural community as wide center of hospital street sign, historical influence to expand the hospital, improve visibility and reputation of hospital to heal the wounded and rescue the dying, serving the public.



于震 Yu Zhen

于震 1891—1949 山东烟台人，著名细胞学家、细胞学专家、教授。1911年入北京协和医学院细胞学系任助教。1919年任北京协和医学院细胞学系助教。1920年任北京协和医学院细胞学系助教。1921年任北京协和医学院细胞学系助教。1922年任北京协和医学院细胞学系助教。1923年任北京协和医学院细胞学系助教。1924年任北京协和医学院细胞学系助教。1925年任北京协和医学院细胞学系助教。

Wide intellectual quality, Bosch the once for our school motto, so named after wide wisdom. Wide wisdom in that year renamed province court street, is an important cultural center area of jinan before liberation, at present, the lack of landmark buildings, this position, named after the wide intellectual hope architectural community as wide center of hospital street sign, historical influence to expand the hospital, improve visibility and reputation of hospital to heal the wounded and rescue the dying, serving the public.



吴康 Wu Kang

吴康 1901—1981 山东烟台人，细胞学专家、细胞学专家、教授。1911年入北京协和医学院细胞学系任助教。1919年任北京协和医学院细胞学系助教。1920年任北京协和医学院细胞学系助教。1921年任北京协和医学院细胞学系助教。1922年任北京协和医学院细胞学系助教。1923年任北京协和医学院细胞学系助教。1924年任北京协和医学院细胞学系助教。1925年任北京协和医学院细胞学系助教。

Wide intellectual quality, Bosch the once for our school motto, so named after wide wisdom. Wide wisdom in that year renamed province court street, is an important cultural center area of jinan before liberation, at present, the lack of landmark buildings, this position, named after the wide intellectual hope architectural community as wide center of hospital street sign, historical influence to expand the hospital, improve visibility and reputation of hospital to heal the wounded and rescue the dying, serving the public.



吴康 Wu Kang

吴康 1901—1981 山东烟台人，细胞学专家、细胞学专家、教授。1911年入北京协和医学院细胞学系任助教。1919年任北京协和医学院细胞学系助教。1920年任北京协和医学院细胞学系助教。1921年任北京协和医学院细胞学系助教。1922年任北京协和医学院细胞学系助教。1923年任北京协和医学院细胞学系助教。1924年任北京协和医学院细胞学系助教。1925年任北京协和医学院细胞学系助教。

Wide intellectual quality, Bosch the once for our school motto, so named after wide wisdom. Wide wisdom in that year renamed province court street, is an important cultural center area of jinan before liberation, at present, the lack of landmark buildings, this position, named after the wide intellectual hope architectural community as wide center of hospital street sign, historical influence to expand the hospital, improve visibility and reputation of hospital to heal the wounded and rescue the dying, serving the public.







